

## 西林叉车闪耀 CeMAT ASIA 2024 强大产品阵营铸造物流新高度

XILIN Attended CeMAT ASIA 2024



近日，西林叉车凭借其前沿的智能搬运设备及解决方案，成为亚洲国际物流技术与运输系统展(CeMAT ASIA 2024)上的璀璨明星。作为智慧物流的领航者，西林叉车携OPTS15人上位高位堆垛叉车、电动叉车、前移式叉车及多款电动堆高车和搬运车等强大产品阵容参展。其中，最新推出的座驾式三向叉车OPD15Z以其高效、灵活的特点，吸引了众多专业观众的目光。展现了西林叉车在智能搬运技术上的深厚底蕴与创新设计。

Recently, XILIN has become a bright star in CeMAT ASIA 2024 with its cutting-edge intelligent handling equipment and solutions. As the leader of smart logistics, XILIN brought its star products to participate in the exhibition, including OPTS15 man-up VNA forklift, electric forklifts, reach forklift and a variety of electric stacking trucks. Among them, the newly launched lateral forklift OPD15Z has attracted the attention of many professional visitors because of its high efficiency and flexibility. It shows the profound foundation and innovative design of XILIN in intelligent handling technology.

## 公司亮相第136届广交会，积极拓展国际合作新伙伴

XILIN Appeared in the 136<sup>th</sup> Canton Fair

近日，公司亮相第136届广交会，以其卓越的品质、创新的产品和强大的品牌影响力，吸引了众多海外客商纷纷驻足，前来洽谈咨询的客商络绎不绝。本次展会，我司更是大放异彩，展示了最新研发的多款产品，成功地将自己的品牌形象和产品理念推向了更多的客户。

Recently, XILIN made its debut in the 136<sup>th</sup> Canton Fair. With its excellent quality, innovative products and strong brand influence, XILIN attracted many overseas attendees to stop one after another, and the customers who came to negotiate and consult came in an endless stream. In this exhibition, XILIN was even more brilliant, showing a variety of newly developed products, and successfully pushing its brand image and product concept to more customers.



## 巴西Movimat2024展会隆重举行，西林产品备受瞩目！

XILIN Attended Movimat2024 Exhibition in Brazil



近日，Movimat 2024巴西展会隆重举行，公司全方位展示了在仓储自动化与物流智能化领域的创新成果，迅速成为全场焦点，众多客商对我司产品的创新性与实用性表示非常感兴趣。未来，公司将以技术创新为驱动，致力于为更多海内外客户带来更优质的产品和服务，助力物流行业高质量发展。

Recently, Movimat 2024 Brazil Exhibition was held. The company showed its innovative achievements in the field of warehousing automation and logistics intelligence in an all-round way, which quickly became the focus of the exhibition. Many customers expressed great interest in the innovation and practicality of XILIN's products. In the future, driven by technological innovation, XILIN will strive to bring better products and services to more customers at home and abroad and help the high-quality development of the logistics industry.

## 宁海县宣传部部长徐旭东一行莅临如意

Minister of Propaganda Department of Ninghai County Visited XILIN

近日，宁海县宣传部部长徐旭东一行莅临如意考察调研。名誉董事长储吉旺对领导一行的到访表示热烈欢迎，并就企业产业发展情况、市场规模、公司业务模式等方面进行了详细的汇报。会上，徐部长对我司的发展理念、数字化技术赋能成效以及近年来取得的优异成绩给予了高度赞誉。

Recently, Xu Xudong, Minister of Propaganda Department of Ninghai County, and his party visited XILIN for investigation. Chu Jiwang, honorary chairman, extended a warm welcome to the leaders and their delegation, and gave a detailed report on the industrial development, market scale and business model of the company. At the meeting, Minister Xu highly praised XILIN's development concept, digital technology empowerment effect and excellent achievements in recent years.



## 宁波市委常委、秘书长秘书长奚明一行来访

Member of the Standing Committee of Ningbo Municipal Committee and Secretary General Visited XILIN

近日，宁波市委常委、秘书长秘书长奚明一行莅临如意调研。名誉董事长储吉旺首先对宁波市各位领导的到来表示热烈欢迎，对市领导在工作上的支持表示感谢。其次，对公司发展现状、企业经营管理、项目建设、未来发展规划以及目前存在的问题和面对的困难等进行了详细汇报。公司的发展，离不开所有客户的信赖和支持，更离不开政府的关注和扶持，我们将继续凝心聚力，攻坚克难，持续为全市经济社会发展做出突出贡献。

Recently, Xi Ming, member of the Standing Committee of Ningbo Municipal Committee and Secretary General, and his party visited XILIN for investigation. Chu Jiwang, honorary chairman, first extended a warm welcome to the leaders of Ningbo and thanked them for their support in their work. Secondly, XILIN's development status, business management, project construction, future development planning, existing problems and difficulties were reported in detail.

The development of the company cannot be separated from the trust and support of all customers, but also from the attention and support of the government. XILIN will continue to work together to overcome difficulties and make outstanding contributions to the city's economic and social development.



## 宁海县副县长龚慧一行慰问名誉董事长储吉旺

Deputy Chief of Ninghai County Visited Chu Jiwang

近日，宁海县副县长龚慧一行慰问名誉董事长储吉旺。储吉旺先生对龚县长一行的到访，表示热烈的欢迎！他表示，宁波如意将紧跟产业发展趋势，坚持稳健的发展战略，不断提升综合竞争力，为社会发展做出更大的贡献。

Recently, Gong Hui, deputy chief of Ninghai County, and her party expressed their condolences to Chu Jiwang, honorary chairman. Chu Jiwang said that XILIN would keep up with the industrial development trend, adhere to a steady development strategy, constantly enhance its comprehensive competitiveness and make greater contributions to social development.



## 宁海副县长潘宇欢一行莅临如意走访调研

Deputy Chief of Ninghai County Visited XILIN

近日，宁海副县长潘宇欢一行莅临如意，名誉董事长储吉旺陪同。在调研过程中，储董详细介绍了公司的基本情况、主要业务及近年来取得的主要成绩，领导一行认真听取了介绍，并就我司的未来发展规划、产业布局等方面进行了深入交流和探讨，并对我司在经济发展中所作出的贡献给予了高度评价。

Recently, Pan Yuhuan, deputy chief of Ninghai, and his party visited XILIN accompanied by Chu Jiwang, honorary chairman. During the investigation, Chu Jiwang introduced the company's basic situation, main business and main achievements in recent years in detail, and the leaders listened carefully to the introduction, and conducted in-depth exchanges and discussions on our future development planning and industrial layout, and spoke highly of our contribution to economic development.



## 西林低位拣选车CBD20Q-II

——以驾控性征服用户！

**XILIN's Low-Level Order Picker CBD20Q-II  
Conquering Users with Superior Handling!**

CBD20Q-II 低位拣选车，作为“西林”品牌低位拣选系列明星产品，上市以来，以其出众的驾控性赢得众多客户青睐。其外观简约大气，操控手柄仪表台布局紧凑，人体工学靠背及护膝靠垫带来舒适的驾驶体验，在狭窄通道也可以灵活拣选作业。它融高效与舒适于一身，集拣选与搬运于一体，是西林拣选系列新时代的崛起。我们的每一次产品精进，都是对未来智造的深刻探索，我们不懈追求，用创新与品质打动更多的客户，共绘仓储物流新蓝图。



CBD20Q-II, the key product of XILIN's low-level order picker series, has won the favor since its launch for its exceptional handling. With a sleek and concise appearance, its control handle and instrument panel are compactly laid out. The ergonomically designed backrest and kneepads provide a comfortable driving experience, allowing for picking in narrow aisles. CBD20Q-II combines efficiency and comfort, integrating the functions of material picking and handling, marking the rise of a new era in XILIN's order picker series.

Every refinement XILIN has made to the products represents a profound exploration of future manufacturing. It will relentlessly pursue innovation and quality to impress more customers and jointly draw a new blueprint for warehousing and logistics.

### 特点介绍 /

- 动力强劲，行驶速度可达10km/h，空载最大爬坡可达15%；
- 采用侧拉式大容量电瓶，方便维护、保养；
- 靠背两侧配备有直线行走开关，当人员在地面搬运货物时手动按住按钮车辆可直线前后缓慢行驶；
- 采用低电压保护系统，延长电瓶使用寿命，当蓄电池电量低于15%时，车辆只能行走，不能起升；
- 整车外观灵巧，转弯半径小，曲面靠背设计符合人体工程学，让作业更舒适、安全；
- 配有扩展支架、文件夹、储物筒，方便操作人员放置清单、扫描枪等；
- 电转向机构，转向灵活，交流驱动，性能可靠、易维护，变频调速，具有良好的驾控性；
- 配有USB充电装置，方便对移动手持设备充电；

### Advantages /

- Travelling speed up to 10km/h, max.gradeability up to 15% without load.
- Large side-way battery, easy for maintenance.
- Pressing the switches for straight traveling on both sides of the backrest allows the truck to creep forward and backward while the operator is off position and handling materials on the ground.
- Under voltage protection mechanism prolongs battery life by disabling lift and allowing only traveling when the battery level < 15%.
- Compact structure, small turning radius, ergonomic backrest for comfortable operation.
- Equipped with extra stand, file holder, storage box for better organization.
- Flexible EPS mechanism, reliable AC drive system, controllable variable frequency speed regulation.
- Equipped with a USB port for easy charging to mobile devices.



## 迎新启航后浪入海，同心同向共赴未来

XILIN Conducted a New Employee Forum



近日，宁波如意组织开展新员工座谈会。会上，新员工依次进行了自我介绍，表达了对未来工作生活的美好憧憬与向往，纷纷表示将以奋发有为的姿态、勇毅前行的状态，将个人成长融入到企业发展之中。

名誉董事长褚吉旺认真倾听了新员工的心声，对大家在工作中的表现给予了充分肯定和高度评价，他表示，青年员工是公司的未来和希望，公司将一如既往地关注青年员工的成长，为大家提供更多的发展机会和广阔的舞台。同时，希望大家能够保持积极进取的心态，不断学习提升自己的专业技能和综合素质，勇于担当，敢于创新。

Recently, XILIN organized a symposium for new employees. At the meeting, the new employees introduced themselves in turn, expressing their beautiful vision and yearning for their future work and life. They all said that they would integrate their personal growth into the development of the enterprise with a promising attitude and a brave attitude.

Chu Jiawang, honorary chairman, listened carefully to the voices of new employees and gave full affirmation and high praise to everyone's performance at work. He said that young employees were the future and hope of the company and the company will continue to pay attention to the growth of young employees and provide more development opportunities and a broad stage for everyone. At the same time, he hoped everyone could keep a positive attitude, constantly learn and improve their professional skills and comprehensive quality, be brave in taking responsibility and dare to innovate.

## 2024年公司员工团建活动圆满落幕！

XILIN's Team-building Activities Ended Successfully



近日，公司分别组织青年突击队、青年员工、生产计划部、技术部开展团建活动，旨在让员工在繁忙的工作之余，放松心情，增强团队间的沟通与协作。在团建活动中，留下了许多美好的回忆，大家共同度过了轻松、愉快而又难忘的时光，展现出如意职工积极向上、奋发有为的精神风貌。

团建活动不仅增强了员工的团队协作能力，更激发了他们脚踏实地、奉献敬业的工作态度。日后，公司将通过团建活动、培训学习、企业人文关怀等多种形式，营造健康生活、快乐工作的良好氛围，为员工搭建愉悦、融洽、积极的自我展示平台，助力公司高质量稳健发展。



Recently, XILIN organized youth commandos, young employees, production planning department and technical department to carry out team-building activities, aiming at relaxing employees' mood after busy work and enhancing communication and cooperation among teams. In the team-building activities, many beautiful memories were left, and they spent a relaxed, pleasant and unforgettable time together, showing the positive and enterprising spirit of XILIN employees.

Team-building activities could not only enhance the teamwork ability of employees, but also inspire their down-to-earth and dedicated work attitude. In the future, the company will create a good atmosphere of healthy life and happy work through various forms such as team-building activities, training and learning, and corporate humanistic care, and build a pleasant, harmonious and positive self-display platform for employees to help the company develop with high quality and stability.

## 优秀员工展风采！

Excellent Employees Won the Skill Competition

近日，宁海县举办2024年消防救援队伍技能竞赛，曹俊宁、褚再燃、杨海龙、张玮峰4人代表公司参赛，其中曹俊宁、褚再燃在“室内消火栓出水打靶操”比赛项目中取得了个人第三名的好成绩，他们4人在赛场上拼搏努力的精神值得大家共同学习！

Recently, Ninghai County held the 2024 Fire Rescue Team Skills Competition. Cao Junning, Chu Zairan, Yang Hailong and Zhang Weifeng participated in the competition on behalf of XILIN. Among them, Cao Junning and Chu Zairan won the third place in the indoor fire hydrant target shooting drill competition. Their spirit of hard work on the field is worth learning!

